
Tisztelt Taggyűlés! 
Tisztelt Sporttársak 
Kedves Vendégeink! 
 
A Szatmár - Vidéki Horgász és Természetvédő Egyesület vezetősége és tagsága nevében 
tisztelettel és szeretettel köszöntöm az évzáró és évnyitó Taggyűlésünkön megjelent 
valamennyi kedves vendégünket a horgászegyesületünk választott képviselőit és a 
tagságot. A vezetőség nevében köszönetemet és elismerésemet fejezem ki a Megyei 
Sport Horgász Szövetségnek, a Hortobágyi Nemzeti Park Igazgatóságának, az 
önkormányzatok közül a Vajai Önkormányzatnak és nagyra becsült Polgármesterének 
Tisza Sándor úrnak, hogy a vízpótlásban nagyon jelentős mértékben támogatta a HNP-t 
ezáltal az egyesületünket. Az Ő támogatásuk komolyságát és elkötelezettségét mutatja, 
hogy igen jelentős összeggel  szálltak be a kút a HNP kútjának üzemeltetésébe, mert e 
nélkül HNP nem tette volna. Ez több mint erkölcsi támogatás, mert  amit tettek, azáltal 
maradt életben egyesületünk.2018. június 15-ig üzemelt a Nemzeti park kútja, ekkor 
beomlás következtében leállt. Eddig a napig egyesületünk is utalt február 28. –ig 200 
eFt.-ot  a 2017. évi üzemelésért és június 1-én a 2018. -as évre pedig újabb 200. eFt.-ot 
A Nemzeti park részére!  
Mondhatja erre bárki, hogy ez Vaja város érdekei , de miért nem tesznek így Őrben és 
Kántorjánosiban  hiszen az Ő területükön is van ez  tó!  
 
A 2018. év Közgyűlési beszámolóját azzal kezdem, hogy összegzésként megállapítható 
hogy 2018.-ban is pozitív gazdálkodással zártunk és bár a tagság létszáma jelentős 
csökkenést mutat, valamint a fogási eredmények is, de azért a költségek fedezetére 
rendelkezésre állt a tagsági díj bevétel, ha szűkösen is. Esemény volt bőven ebben az 
évben is. Kezdődött azzal, hogy jelentős levelezés után sikerült elérni, hogy március 
végén  leültünk tárgyalni, A HNP igazgatóság képviselőivel, mert az ez évi igen alacsony 
vízszinttel  120 cm-el indultunk annak ellenére, hogy 2017. december elejéig üzemelt a 
kút de csapadék sem hó sem eső formájában nem volt sem decemberben sem januárban 
és februárban sem. Megállapodtunk április elején Nemzeti Parkkal, hogy az Egyesület 
idén is felajánl 200.000 Ft villanyszáma fizetést a kút üzem indítása fejében. Ezt 2018. 
február 28. -i fizetéssel vállaltuk be az előző évit és június 1.-el a 2018 évit, mert már 
ekkor látszott, hogy a vízszint miatt a bevételünk jelentősen csökkenni fog. Ekkor a  
Nemzeti Park 1.800.000 Ft fizetését kérte a vajai Önkormányzattól és egyesületünktől is 
az 2018-as évre is , kihasználva, hogy az Önkormányzat pályázata nyert, de mi ezt nem 
vállaltuk be,mert felelőtlenség lett volna és eddig mindig felelősen gazdálkodtunk, ekkor 
módosítottuk korábbi vállalásunkat is a fizetési idő vonatkozásában június 1-re,  
ennek eleget is tettűnk, mint már  említettem. 
A kút üzemének köszönhetően július 1. re 130 cm-értünk el de a kút június 15-én leállt. 
és hosszú huzavona után csak július bégén kezdték meg a javítást, eddig tartott a 
Nemzeti parknak a kivitelezővel megállapodni, majd pótmunkák után szeptember 
közepén a Nemzeti Park eredménytelennek és tovább finanszírozhatatlannak minősítve a 
munkát leállította. Ezen tárgyaláson elhangzottak a lehetőségek, melyek  
az alábbiak voltak 

A kút felújítás eredményessége érdekében A VIKUV HIDROKLOMPLEX Kft. (a felújítást a 
HNP Igazgatósága mint kút tulajdonos és üzemeltető megrendelésére végző kivitelező) 
tájékoztatása szerint további lehetőség 

1.) a szűrők cseréje szűkebb csőátmérővel és kavics betétezéssel, mert az iszapbeomlás 
újra előállt és állhat - ez természetesen jelentős vízhozam csökkenéssel járna - , vagy 

2.) másik kút fúrása a jó vízhozam érdekében.  

Ezeket a további költségeket nem vállalta a Hortobágyi Nemzeti Park Igazgatósága az 
egyeztető tárgyalások után. A Szatmárvidéki HTE az élővilág katasztrófa helyzetének 
elkerülése érdekében mindent megtett (közel 3 hónapon át mozgattuk és lélegeztettük a 
tóvízét jelentős üzemanyag költséggel) eddig is! Szándékunk ezután is a halvédelmi 



kötelezettségünk ellátása, ezért fel kell készülnünk a téli fokozott halvédelemre! et ekkor 

tájékoztatásul ki is írtuk  a weblapunkra  

Mint azóta köztudott, A Vajai Önkormányzat nem várt a tó és élővilága pusztulására 
hanem rögtön intézkedett új kút furása tárgyában, és a polgármesterúr jelentős 
tárgyalásainak eredménye következtében október 9. én meg menekült  a tó és az 
egyesület is a katasztrófától. A november 20.ig tartó párolgás ellenére a tó vízszintje az 
ekkori 74 cm. -ről el kezdett emelkedni.  
 
Igen fontos jogszabályok léptek életbe az elmúlt évben, melyek olyan fontos változásokat 
hoztak, mint  horgászkártya bevezetése a regisztráció szeptember 1-től történő 
beindulása, melyre egyesületünk felkészült és plakátokon hirdettük a tó kikötőkében és 
az őri oldalon ,valamint  Halcapone Vadász és Horgász Centrumban. A honlapon a 
bejelentkezéskor hang fálj hívta fel a figyelmet ennek fontosságára és jómagam 
augusztus  9.-én és szeptember 5-én kétszer is nyilatkoztam  a Kossuth rádióban is. 
Ezek is megtalálhatók  A www.vajaihorgászto.hu weblapon. A területi és napi jegyeket el 
kezdtük árulni január 4-én. Az ez évi állami jegyeket, horgász okmányokat és Tiszai 
valamint Holt Szamos és  vajai területi jegyek árusítását a szokott helyen és módon 
megkezdtük január 4.-én és jelenleg is folyamatosan megy az árusítás.  
 
A vezetőség és a Fegyelmi és Felügyelő Bizottság úgy vélem az előző évi 
küldöttközgyűlés döntéseit és saját határozatait, a horgászrendet, valamint az 
üzemtervet - melyekre a vízkezelői jog gyakorlójaként kaptunk felhatalmazást – 
végrehajtotta és figyelembe véve, a saját munkatervét az alapján végezte az elmúlt 
évben a munkáját. Megvitattuk többek között a halasítás, horgászversenyt, a 
halvédekezés és a gazdasági pénzügyi helyzetünket és a tagság alakulását is, valamint a 
törpeharcsa ritkítást is, az előző évek küldöttgyűléseinek, határozatait maradéktalanul 
végrehajtottuk, mind a tagsági díjak a jegyárak, a halasítás mind a horgász rend 
alkalmazása vonatkozásában. 
A tagsági és a területi jegyárak bevételei nyújtottak fedezetet a halasításra melyről 
részletesen be fogok számolni, és biztosították a halvédelemmel kapcsolatos kiadásaink 
fedezetét is. 
 
A tagsági díjak és területi jegy árak 2016-ban lettek változtatva így bevételünk nem 
igazán növekedett 2018-ban, mert a létszámunk csökkent de a fegyelmezett 
gazdálkodásra 2018. évben is szükség volt, illetve még inkább  a túl élésért kell lesz 
küzdenünk 2019.-ben 
   
A teljes pénzforgalmunk 2018.évben 14 0940  e0Ft volt ebből amelyből 9371 eFt saját+ 
4723 Ft Megyei Szövetségi és  Holtszamos jegy, amely összegben tehát benne vannak a 
horgászjegy forgalmazásból nem minket megillető pénzeszközök, úgymint az állami jegy, 
szövetségi tagdíjak, és szövetségi és Holt-szamos területi és napi jegy bevételek.  Ez az 
összeg átmegy a könyvelésünkön bevételként is, és mivel nem minket illet így kiadásként 
is. A tiszta bevételünk  
Teljes bevétel tagdíjakból és területi jegyekből, napijegyekből, 
támogatásból és szja 1%-ból. és egyébb támogatásból 
 
 2015. évben    9585 eFt        183  fő  295    478 

2016. évben    8491 eFt       155  fő        333   488 
2017. évben    8291 eFt       152  fő        288                      418 
2018. évben    9053 eFt   134  fő     felnőtt 3 ifi 23 gyermek horgász és 
Nem vajai területi jegyes csak tagdíjas horgász   425 fő  
 
 

Adományok az egyesület tagjaitól  113000 
és szja 1%-ból.                               106459 
  Ft. 



Előző évi pénzmaradvány    137470 Ft. 
Bank kamat     197   
Megyei Szövetség jegy jutalék  183000 
Holt-Szamos Élménytér        39850 
Jegybevétel                                         8743500 
Mind összesen     9053 EF  
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Összes rendelkezésre álló jegy bevétel (napijeggyel)  8743 eFt. 
Összes bevétel       9053  eFt 
 
 
A számokból megállapítható, hogy egyesületünk az utolsó két évben alapos létszám 
csökkenést ért el és sajnos nem csak Vaján, hanem a Holt Szamoson horgászók között. 
 
Ezt a létszám csökkenést emelkedésbe kellene fordítani, úgy gondolom legalább meg kell  
állítani és olyan jobb ösztönző rendszeren kell gondolkodnunk ami ezt elősegíti. Sajnos a 
vízszint ennek nem kedvez, jelenleg nem tudom mi volna a jó módszer az elnökség is 
megosztott volt a pl. az új belépők halasítási hozzájárulását illetően. Én ezt Inkább már 
vízpótlási kérdésként vetném fel, hogy ennek nevezzük, mert halasítani csak jó vízszint 
esetén érdemes az alap halasításon felül természetesen.  Az új belépő kapcsán én 
egyesületi elnökként saját javaslattal élnék, amely így hangzik 
 A közgyűlés az 2020. évre úgy határoz, hogy aki 2019. nem vált a vajai tóra 
területi jegyet felnőtt férfi, nyugdíjas, női horgász esetében újbelépő 
horgásznak tekintendő, ezért 2020.-ban  felnőtt, 10000. Ft, nyugdíjas 7000. 
ezer Ft, női horgász 5000 Ft vízpótlási díjjal növelten válthat területi jegyet, és 
a halasítási hozzájárulást 5000 Ft. –ról Felnőtt férfi horgász esetében 15000 Ft-
ra emeli, melyet teljes egészében a vízpótlásra és halasításra  kell fordítani. 
 
Egyben bejelentem, hogy Ganyu Sándor horgászmester szokásos önindíttatásból és az 
elnökség januári felkérésére és támogatásával ez évben is adománygyűjtést szervez a 
vízpótlási célra fordítandó villanyszámla és vízkészlet járulék felhasználásához a kút 
üzemeltetője részére a horgász egyesület horgászai által. A jelenleg összegyűlt összeg 
közel 150 eFt., kérjük, hogy anyagi erejükhöz mérten csatlakozzanak az akcióhoz. 
Tudom hogy ez nem kis vállalás a horgászok részéről,de úgy gondolom, horgászni ott 
lehet ahol van víz és hal és remélem értik, hogy nem az elnökség felel azért, mert hét 
szűk esztendő van csapadék fronton 
 
 



A jegyárusítás az érte kapott nem igazán jelentős jutalék ellenére tudomásul kell venni, 
hogy jelentős tevékenység, valamint felelősséggel jár, közel évi 14 millió Ft. pénz- 
forgalommal, valamint sok adminisztrációval jár, ezért 2018.–ben is és idén is a 
”Halcapone” Horgász Bolttal szerződtünk. Az adminisztrációs terhek az idén is 
megmaradnak, sőt növekednek a regisztrációval, eljutottunk arra a szintre, hogy már 
nem kell felvinni a gépbe minden horgászt újra, de a Horinfó rendszer ezalól kivétel, mert 
scanneléssel jár - a számlázó programot pedig tovább fejlesztettük, a számlán szerpel a 
tagságijegy és területi jegy, csökkentve így a papír költséget is. 
  
 

2018. év Költségvetés Terv  teljesülése 2017 
 évi terv 

2019. terv 
 

2018.tény 
eFT 

BEVÉTELEK 

 

8543 
 

Egyesületi tagdíjak(területi jeggyel) 5000 
 

Tagdíjak bevétel (területi jegy nélkül) 1000 
 

Napijegy bevétel 300  

Tárgyévi bevétel 6300  
Előző évi maradvány 400  

Egyéb(szja 1%+ adom , hvers.)   300  

  
510 

 
Összesen bevétel.(pénzeszk) 7000 9053 

 
  

 
  Kiadások 
  Főfogl. Munkabére+ktg 2820        2790 

   
Termelési ügyviteli ktg. 1100 1634 

horgásztanya ktg. 
 

580 
 

 
 

Vízterület ktg. 800 488 
Halasítás ktg. 2500 2985 

Vízpótlás ktg. 
200 

 
900 

Kiadások összesen 6500 8797 
Záró pénz 500 256 
Összesen 7000 9058 
 
A bevétel tervezésénél a jelenlegi vízszintből kiindulva 90 fő felnőtt férfi, női és nyugdíjas 
horgásszal számolunk és már 2018. novemberi elnökségi ülésen elkészítettünk egy 
minimálisan várható létszámra ezt a bevételt természetesen, ha többlet bevételre 
teszünk szert az 50-50 % százalékban halasításra és vízpótlásra fordítjuk,Úgy gondolja 
az elnökség, hogy ettől merészebb álmaink jelenleg nem lehetnek, mert a túlélésre kell 
koncentrálnunk. 



 
 
 
Részletesen kimutatva a költségek alakulása az alábbi, legjelentősebb tétel a halasítás, a 
halőr munkabér és közterhei, az egyéb termelési és kezelési költségek, szolgáltatások 
A halasításra 2018.-ben a jelentősen megnövekedett vízpótlási költségek miatt és 
árbevételünk miatt, valamint megnövekedett bérköltségek ellenére elég jelentős 
összeget tudtunk fordítani, de ez nem érte el a  2017. évit  
A költsélgek alakulását az alábbi táblázat tartalmazza részletes alábontásban. 
 
 
 
         2018   2017 
Eon számla 

 
7777 52225 

Vízdíjszámla 
 

3389 3448 

Zeusz Kft Nyíregyháza halasítás Ponty 2985660 3673475 

Közgyűlés ,rendezvények 
 

252120 107525 

Banki jutalékok Ktg 
 

 
103024 96987 

Földhívatali elj. Díjak 
  

38400 

Multi alarm Riasztó díj 
  

0 

Nav illetékek   
  

17920 

Mohosz díj vizhszn. 
 

156000 156000 

Halcapone számla 
 

381000 381000 

önk adó, matrica, hirdetés.egyéb 
 

42099 

Pályázati eszközök Önerő 
  

169927 

Könyvelői számla 
 

240000 240000 

Progarm felújítás 
 

31750 31750 

Ügyviteli ktg 
 

240000 240000 
Bónis Attila +Alvári Pál 
munkabér 

 
2500320    2551665 

NAV Munkabér közterhei Szochj 290000 380000 

BENZIN JÉGTÁ–RÉSHEZ 
 

181300 122085 

Nyomtatványok irodaszer  42890 49390 

Egyéb költségek  
1 264 054  
  

  

Mindösszesen 
 

8797400 8450646 
 
 
 
Az évégi maradványt meg kell tartania jövőben is, mert a január február időszakban is 
finanszírozni kell a halőrt és az egyesületet, amíg bevétel nincs. A halat azonban 
továbbra is meg kell védeni és a halvédelemre és őrzésre fordított kiadásokkal számolni 
kell. Az egyesületnek további kiadásai alapvetően a halőr ház közműdíjak és riasztó 
védelem, kiestek a ház értékesítésével, de március vége-április közepe a jelenlegi 
értékesített halőrházból ki kell költözni. Ezért mobil előre gyártott garázst szükséges 
beton alaphoz rögzítve vásárolni, hogy a halőr által használt egyesületi eszközöket 
biztonságos zárt helyen tudjuk tárolni, mivel valószínűleg az önkormányzat elkezdi a 
beruházást. És egyébként is illene már átadni. A padokat és lócákat át kell telepíteni az 
telkünkre, ezért újra kell gondolni a társadalmi munka Intézményét és javaslom ismét 
bevezetni, mert egyébként is szükség lesz az önerőre a ház építésénél és a tároló 



valamint a padok áttelepítésénél erre. Természetesen a megváltás lehetőségét javaslom 
5000 Ft./év  összegben meghatározni,ha egyet ért a tagság ezzel. 
 
jelentős költség még a MOHOSZ-on keresztül a Agrárminisztériumnak fizetendő éves 
költségek és a könyvelés valamint jegyárusítással kapcsolatos költségek, posta és 
bankköltségek összesen, a gondos gazdálkodást mutatja ebben az évben is, megtartva a 
stabil pénzügyi helyzetünket és eleget téve valamennyi kötelezettségünknek. tartozásunk 
nincs. A két fő halőrből egy fő felmentését kezdeményeztük a halászati felügyeletnél, a 
jelenlegi vízszint miatt.  Kezdeményeztük már november végén a halászati Üzem terv 
módosítását is ugyancsak a vízszínt miatti horgászható terület vonatkozásában. Az 
üzemtervben a halasítást 54 ha helyett 30 ha- ban állapítottuk meg, így 1 fő halőr 
foglalkoztatására vagyunk kötelezettek a törvény által. A halasítást is 30 hektárra kell 
elvégezni 2019. és 2020 évre amíg a vízszint helyre nem áll az üzemi vízszintre.  Jelenleg 
a kérelmeinket január 10-én elfogadta a halászati Felügyelet. Ahogy A költségvetéssel 
így ezzel is már az előző évben foglalkoztunk és felkészültünk a vízszint miatti várható 
Horgász létszám csökkenésre és ezt célozza az új belépő áremelés visszaállítási 
szándékai s, hátha kevesebben lépnek vissza 2019-ben. Úgy gondolom a felvételi 
szabályokat nekünk kell a helyzethez igazítani. 
 
Eszközeinket ebben az évben fenntartottuk, mert folyamatosan biztosítottuk a halőr 
munka feltételeit, csónakok, fűnyíró, fűrész, akkumulátorok, elektromos és robbanó 
motoros csónakmotor és ezek folyamatos karbantartását megújítását is fedeztük. Ebben 
az évben beruházásra  úgy mond az anyagi helyzet miatt nem sokat, költöttünk , egy 
nyomtató scannert vásároltunk,egy telefont a halőrnek és egy ipadet a horgászjegy 
értékesítéshez és a regisztráció miatt volt ezekre szükség. 
  
Január 1 - december 31. között is és jelenleg is biztosítjuk a halvédelem feltételeit, a 
vészhelyzet elhárítására még nem volt szükség de a jég lékelést és inkább törést halőrrel 
biztosítjuk.  
 
Nyáron a fűnyírást biztosítottunk halőrünk által, ez a parti fűnyíráson is túl, jóval 
kevesebb  üzemanyag költséggel járt, mert besegítettek  a közmunkások is parttal 
kapcsolatosan amit Köszönünk  a Vajai Önkormányzatnak. 
 
A 2018. -s évben a vízszint tartása a Vízügyi Igazgatóság részéről megfelelő volt, mert 
nem engedték el a vizet, igaz nem is volt mit elengedni, mert elpárolgott magától.   
 
A legnagyobb gondot a halár fogja okozni 2018.- ben a működésben, ezért előzetesen 
folyamatosan próbáljuk megtudni a halárakat, de elképesztő árakról van szó előzetesen, 
minden haltermelő még kivár még bizonytalan, hogy  mennyi hala van és milyen áron 
adják. Az áfa csökkentésnek ne igazán lesz jelentősége.  
 
 A 2018. évben a halasítás tavalyi szint szerint alacsonyabb szinttel való kivitelezése 
valósítható volt  meg figyelembe véve az előzetes halár információkat. ezzel a bevétellel, 
mert ettől a jelenlegi halasítástól ugyanazért a pénzért csak kevesebb halat tudunk 
telepíteni az áfa csökkenés ellenére nagy valószínűséggel. 
   
 
Kérnék minden horgászt és családtagját, hogy ha van SZJA- ja akkor annak 1 %-át 
ajánlják fel az egyesület részére  Adószámunk  a www.vajaihorgaszto.hu honlapon 
elérhető, 2017-ben ilyen összeg 95823 Ft jött december 31.-ig.  
Adományként kapott az egyesület a süllő telepítés céljára 120000 Ft. az adományozók az 
alábbiak  
 
Ganyú Sándor    10000 Ft 
Szilágyi Dezső   15000 Ft 
Horváth Zsolt   10000 Ft 



Fejes Szabolcs  10000 Ft 
Zsoldos Sándor    5000 Ft 
dr. Kádár Zoltán     5000 Ft 
Papp János       5000 Ft 
Imecs László    10000 Ft 
Ifj. Imecs László  10000 Ft 
dr.Adorján Gusztáv  10000 Ft  
Tisza András   10000 Ft 
Farkas Sándor  10000 Ft 
Bodó Gábor   20000 Ft 
 
összesen   120000 Ft 
 
Az egyesület pénztárába Befizette Ganyú Sándor  
A felajánlásokat köszönettel fogadjuk az idén is, és ismételten szeretném felhívni a 
személyi jövedelemadózók szíves figyelmét, hogy az egyesület adószáma itt van 
elhelyezve, el lehet vinni, mert várjuk az idén május 20.-g adózó bevallók 1 %-os 
felajánlásait is. 
 
 
A 2017 évi telepítések a következőek voltak 
             
Ponty Tokaj március 12  1014.000   Ft         

Ponty Tokaj                                április 5                         1094000     Ft                  

Ponyt Tokaj                               április 18                            270660    Ft 

Ivadék csuka                              június 7.                             609000    Ft 

Összesen                          2985660    Ft 

  
 
 
Az előzőek miatt és a működő képesség fenntartása céljából mindenképpen igen szoros 
és ellenőrzött gazdálkodást kellett meg valósítani, hogy komolyabb halasítást tudjunk 
végrehajtani, (a nagytételű vásárlás a feltétele a jelenlegi halárnak és kapcsolatnak). 
 
Kérem a tagságot, hogy a határozattervezet részeként fogadja el az elnökség 
horgászrendre vonatkozóan a döntően nem változtatási szándékot.  Tájékoztatom a 
tagságot, hogy a horgászrend része az halászati üzemtervnek és nem szabad mindig 
változtatni, mert pénzbe kerül minden egyes változtatási kérelem eljárási díjköteles a 
Nyíregyházi Járási Hivatal és a Természet védelmi Hivatal, felé (Összesen 28000 Ft) 
Tájékoztatom továbbá a tagságot, hogy 2018. decemberében jelentősen változott a 
Halászai törvény,a Mohosz Közfeledatot ellátó szervezetté vált. A működésben hasonló 
feladatokat kapott mint a gazdasági kamarák, a Mohoszé  az állami jegy bevétel. több 
mint 2 milliárd Ft a közel 500000 horgász után. Ezt negyedévenként követő hónapokban 
pályázati formában vissza fogja  osztani, változott az okmányok kiadási rendje változott 
a dokumentálás  a  rendje az elektronizációnak meg felelően, változott a fogható halak 
db száma évi 100 db-ra és változás, a területi jegyekben, ha valaki megfogta az 
egyesületi horgászrendben szereplő db-számot, nem válthat új területi jegyet, csak 
napijeggyel horgászhat a továbbiakban azon a vízen, minden ügyintézés csak 
elektronikus úton, epapir formátumban lehetséges. A Mohosz, ha megjelenik a 
végrehajtási rendelet is egy kis könyvet biztosít a horgász a hatályos törvényről mind az 
1267 egyesületének. 
 
 
A halasítás után a fogási eredmények következnek az éves beszámolók sorában, 
valamint  a fogási naplók leadásának értékelése,ez most nem  marad el, mert a fogási 
naplók leadási határideje  február -28.  



 
A fogási naplók kiértékelése alátámasztja a nemes és főleg rabló halak daraszám és súly 
korlátozásának előző évi időszerűségét, mert a naplók tanulsága szerint tavaly előtt volt 
8 kg, és 10 kg-os  csukafogás,a jövőnkre gondolva itt is érdemes a mérsékletesség, mert 
ilyen hal több ezer ivadék lehetőségét hordozza magában. (Horgászrend mellékelve) 
A  2018-es évet fogásokban szerény évek között tarthatjuk nyílván,  a leadott naplók 
nagyon szerény  fogásokat tanúsítanak, már ha mindenki minden fogását beírta, amivel 
szemben nekem kétségeim támadtak a naplók feldolgozása során. 
Soha még ennyi naplót nem adtak le február 28. napjáig határidőre , a staisztika az 
alábbi  
 
 
Nem vajai területi jegyes csak tagdíjas horgász   425 fő  
134  fő     felnőtt 3 ifi 23 gyermek horgász  összesen általunk kiadott naplők 
száma 2018 évben 559 db naplóból 
 
Leadott napló szám       502 darab napló ebből  
 
Szatmárvidéki HTE-nél váltott    398 darab 
 
Más egyesületnél váltott    104 darab, elképesztő, hogy egyes 
egyesületek elhajtják a horgászt a naplójával, hogy ne kelljen dolgozni vele, mert igen 
nagy munka van az összesítéssel. Még a horgászott napokat sem adják össze, kitöltésről 
nem is beszélve, még az sincs beírva, hogy hol fogták a halat, az év végi összesítés nincs 
beírva, most kijelentem, hogy utolsó év volt, amikor elfogadtuk leadott naplónak és 
kitöltött naplónak az ilyen naplókat! 
További borzalom, hogy 182 napló szerint egyetlen napot sem horgászott a gazdája, 
így nem is fogott halat ezért ezzel nem volt vele baj 
További borzalom kettő, hogy 124 további napló gazdája  1-max 5 napig horgászott 
és nem fogott egyetlen egy  halat sem így összesen 306 fogási napló gazdája nem 
fogott halat, ők változatos helyeken horgásztak főleg Holt-Szamos , Apagy, Tisza tó, 
Tisza Szénarét,Kraszna, Szamos Túr, de legtöbben  Hódi tó, Jó-ér tó, Jóléti tó ezek a 
fogások említésre sem érdemesek 
 
Statisztika 

HorgNap Ponty Csuka Süllő Harcsa Amur 
Egyeb 
Ősh 

Egy.Id. 
hon. Összesen 

990 104 kg 6 kg 11 kg 44 kg 9 kg  4 kg 44,5 kg 222,5kg  

2,36 0,25 0,01 0,03 0,10 
0,02 
2 db 0,01 0,11 0,53 

 38 db 3 db 6 db 6 db 
 
Ezek értékelhetetlen adatok 
A vajai naplók   
134  fő     felnőtt 3 ifi 23 gyermek horgász  összesen 160 napló ból leadva 112 
db 70 %-ék főleg gyerekek nem adták le tisztelet a 5 kivételnek (elnökségi 
tagok unokái, ezért dicséret az elnökségi tagoknak) 
 
Statisztika 
HorgNap Ponty Csuka Süllő Harcsa Amur Egyeb Ősh Egy.Id. hon. Összesen 

2672 981 42 48,2 295,5 344,5 3 313 1849,2 

23,86 8,76 0,38 0,43 2,64 3,08 0,00 2,79 16,51 

 393 db 17 db  28 db 34 db 42 db    
73 fő fogás 

36,6 nap 13,44 kg 
 

0,58 kg 0,66 kg 4,05 kg 4,72 kg 0,04 kg 4,29 kg 25,33 



 
 
17 vajai horgász a leadott naplók szerin nem horgászott egyetlen napot sem és velük 
együtt nem fogott a 112 leadott napló tulajdonosai közül összesen 39 fő  fogott halat 
73 fő a lenem adott naplókkal is ugyan ilyen arányban számolva is maradt a tóban 6-7 
mázsa!  
Csak emlékeztetőül 2018-ban telepítés volt  31 mázsa ponty 
 
 
 
 
 
Legtöbb halat fogtak kg ban összes halfaj  
Szűcs Ferenc 73 117 

Nagy Tamás 30 116 

Rozenthal Ottó 67 115 

Varga Sándor 32 104 

BAJKA KÁ ROLY 27 86 

Papp Miklós László 21 82 

Czakó Sándor 99 80 

Ember János 63 62,5 

Kocsis János 19 53 

Hornyák György 10 50 
 
   
 
legtöbb Ponty 
Czakó Sándor 99 73 

Szűcs Ferenc 73 55 

Király István 27 37 

HORVÁTH  JÁNOS 38 36 

Ember János 63 33 

Fekete János 50 31 

Imre Károly 78 30 

Balog Ferenc 48 28,5 

Hornyák György 10 27 

Kiss József 59 26 
 
 
Legtöbb Harcsa kg és db 
Nagy Tamás 70 10 

Ganyu Sándor 44 6 

Rozenthal Ottó 36 1 

BAJKA KÁ ROLY 28 2 

Hornyák György 23 3 

Papp János 23 3 

Varga Sándor 22 5 

Fekete János 10 1 

Varga Miklós 9 1 

Kicska István 8 1 



Szűcs Ferenc 7 1 
 
 
 
 
Legtöbb Amur kg és dbarab 
 
C030250 Varga Sándor 41 9 

C030058 Rozenthal Ottó 56 7 

C030339 BAJKA KÁ ROLY 58 6 

C030096 Szűcs Ferenc 49 6 

C030219 Nagy Tamás 23 4 

C030191 Nagy Gábor 31 4 

C030143 Papp Miklós László 10 3 

C030247 Ember János 19 2 

C030093 Ganyu Sándor 7 1 

C030193 Czakó Sándor 4 1 
 
Legtöbb egyéb hal kg 
 
C030143 Papp Miklós László 49 

C030066 Kocsis János 35 

C030250 Varga Sándor 23 

C030059 Fejes Szabolcs 21 

C030088 Szűcs Imre 20 

C030086 Török Csaba Tivadar 18 

C030226 Nagy Béla 16 

C030022 Farkas Sándorné 15 

C030188 Horváth Géza 14 

C030119 Szórádi Sándor 14 
 
 
 
A közgyűlést tájékoztatom továbbá, hogy a 2018.ben realizáltuk a korábbi közgyűlésünk 
azon határozatát, hogy támogatjuk  a Vaja Város Önkormányzatát a a víz utánpótlás 
kút üzemeltetéséért a villanyszámlába beszálltunk 500 ef-al, így  összesen 2018. - ban 
900 eFt - ot fordítottunk víz utánpótlásra. A Kút furás bevállalásáért Tisza Sándor 
polgármester Urat egyesületünk elnökhelyettesét, mint  A Megyei Sporthorgász 
szövetség alelnöke felterjesztettem Megyei Horgászatért érdem éremre, melyet a Megyei 
küldött közgyűlésen fog átadni Virág Imre elnök úr! Kérek mindenkit ,hogy tapsoljuk meg 
az elismerést és polgármester urat! Az egyebekben majd felkérem Tisza András urat, 
hogy szóljon pár szót a horgász ház engedélyezési eljárásáról. Annyit azért láthattunk, 
hogy az üres telkünket villamosítottuk és vízbekötéssel láttuk el, a mi a további 
munkálatokhoz szükséges, az elnökség úgy döntött, hogy az építkezést 2019. -ben ha 
lesz engedély folytatjuk, az erre a célra fordítandó pénzeszköz lekötött számlán  van 
jelenleg is , keveset - de kamatozik. Az előző évi elnökségi ülések és küldöttgyűlésünk 
határozatait maradéktalanul végrehajtottuk, mind a tagsági díjak a jegyárak, a halasítás 
mind a horgász rend alkalmazása vonatkozásában. 
A törpeharcsa ritkítást ebben az évben is folytattuk novemberben. Viszont annál 
felháborítóbb, hogy a hálókat 2018. -ban is összehuzigálták! Ez csak a gépkocsi 
használat térítése  mellett történt, a halőr éjszaka is őrizte a hálókat! Ezen gyérítés 
alkalmával legalább 1000 kg 4-5 dkg-os törpe került ki a tóból.  



Az anyagi helyzetünk miatt a félállásos halőrünk munkaviszonyát szeptember 15-től
megszüntettük de közlöm önökkeí ,hogy Társadalmi halőrként továbbra és számítunk az
Alvári Pál segítségére, ugyan úgy mint Harangozó Jánoséra, akinek ezúton megköszönöm
a társadalmi halőri 2018.-as tevékenységét.
Ismételten felhívnám a figyelmet a https:/1www.vajaihorgazto.hu weblapra ahol minden
horgász regisztrálhat, aki nálunk vált állami jegyet, megadhatja email címét, hogy
értesüljön a hírekről, jelen közgyűlési meghívót is már a Horinfo-n regisztrált horgászok
közül 76 -an emailban kapták meg mert a weblapra át vettük az email címüket.
Tudomásul kell venni, hogy a Mohosz is fejleszti az informatikai bázist, mi már 2013 óta
használjuk az egyesületi számlázó programot és folyamatosan fejlesztem. a jövő a
teljesen papír mentes horgász dokumentum rendszer, mind a nyilvántartás, mind az
állami jegy, területi jegyek és fogási naplók, sőt a halőri ellenőrzés is online lesz és az
egyesületeknek ,valamint a horgászoknak ehhez alkalmazkodni kell. A halőr az okos
telefonjába beüti a horgászkártya számot és minden adatot látni fog! A Közel 5ooo00
horgászból már 395000 -en regisztráltak, a mi egyesületünknél már 365 fő regisztrál és
2019 . január l-től csak az kaphat álIami jegyet aki regisztrál és kártyát vesz. Ha az
elhangzottakkal kapcsolatosan bármilyen kérdés van/ az tegyétek fel, vé9ül de nem
utolsósorban engedjétek meg, hogy megköszönjem a figyelmeteket és a meghallgatást
az elnökség nevében.

Mátészalka, 2018. február 28. #--{
,/ Farkas Sándor /

Elnök


